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           Obecný úrad,  018 26 Plevník-Drienové 255 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa  24. 2. 2022 
 
 
Prítomní poslanci:         Jana Muráňová, Ing.Michal Ďurkech, Ing.Rastislav Kretík,  

Bc.Vladimír Smatana, Juraj Urík, Milan Kušnier, Soňa Jantošová – prišla neskôr  
 

Neprítomní poslanci:    Ing.Tibor Slaninka, Ing.Michal Dodek - ospravedlnení  
    
Starosta obce:    Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:           Ing. Milan Kremeň  
 
Zápisom poverená :     Mária Nemčíková 
 
Občania:               Michal Urík, Peter Valient, Jaroslav Urík  

                  
 
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril  o 17,00 hod. starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a zúčastnených občanov. Oznámil, 
že poslanci Michal Dodek a Tibor Slaninka  sa ospravedlnili z rokovania OZ a p. Soňa Jantošová príde neskôr. Počet 
prítomných poslancov je 6, OZ je uznášania schopné.  Starosta oboznámil poslancov s programom zasadnutia, 
doplňujúce návrhy neboli. Starosta dal hlasovať za návrh programu rokovania  OZ,  poslanci návrh jednomyseľne 
schválili a rokovanie obecného zastupiteľstva sa riadilo nasledovným schváleným programom: 
1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Správa o činnosti obecného úradu 
5. Odpadové hospodárstvo obce za rok 2021 
6. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2021 – rozpočtové opatrenia 
7. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2022  – rozpočtové opatrenia 
8. Rozbor hospodárenia obce k 31.12. 2021 
9. Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena v prospech Stredoslovenskej distribučnej, a.s. pre potreby 

realizácie stavby: ,,14631 Plevník-Drienové – Pri železnice – rozšírenie NNS" 
10. Správa o výsledku inventarizácie majetku a záväzkov obce k 31.12.2021 
11. Správa hlavného kontrolóra o výsledku vykonaných kontrolách a kontrolnej činnosti za rok 2021 
12. Rôzne  
13. Diskusia  
14. Záver 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 1/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  6 Za : 6 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu Janu Muráňovú, za členov Ing. Michala Ďurkecha a Bc. Vladimíra 
Smatanu. Za overovateľov zápisnice navrhol pánov Milana Kušniera a Juraja Uríka. Zápisom poveril  Máriu Nemčíkovú. 
Dal hlasovať za predložený návrh, poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
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Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  6 Za : 6 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesla poslankyňa Jana Muráňová.  Skonštatovala, že aktuálne evidujeme plnenie 
nasledovných uznesení: 12/2018, 43/2021, 58/2021 a 22/2011-trvalá úloha.  
Starosta podal vysvetlenie ku kontrolovaným uzneseniam: 
12/2018 – zrušenie napojenia na cestu I/61 - bez zmeny  
43/2021 – realizácia projektu „Rekonštrukcia verejného osvetlenia v obci Plevník-Drienové“ – príprava verejného 
obstarávania. 
58/2021 – odpadové hospodárstvo – samostatný bod dnešného rokovania OZ  
22/2011, bod b) vypracovávať rozbory hospodárenia za jednotlivé kalendárne štvrťroky – úloha trvá a priebežne sa plní. 
Kontrola plnenia uznesení je prílohou zápisnice. 
Diskusia: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 2/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  6 Za : 6 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu  spolu s obrazovou prezentáciou predniesol starosta obce Miroslav Kremeň 
v nasledujúcom znení: 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania, predkladám vám správu o činnosti obecného úradu za 
obdobie od predchádzajúceho zasadnutia OZ, teda od 13.12.2021 do dnešného dňa, čiže 24.2.2022. 

Od predchádzajúceho rokovania OZ, na ktorom sme schválili rozpočet obce na rok 2022 sa život v obci a ani 
na úrade nezastavil a pokračovali v činnosti súvisiacej s chodom obecného úradu vrátane všetkých našich povinností 
voči orgánom verejnej správy, iným subjektov a samozrejme sme riešili aj žiadosti a problémy našich občanov. 
Chvalabohu sa situácia vo svete a aj na Slovensku ohľadom ochorenia COVID-19 zlepšuje a to i napriek veľkému počtu 
pozitívnych prípadov na variant Omikron, ktorý už nie je taký nebezpečný ako tie predtým. Postupne sa začínajú 
uvoľňovať prijaté opatrenie, čo nám verím umožní návrat k životu ako pred pandémiou. Skončí sa pandémia, ale podľa 
posledných správ sa začína možno ešte horšie obdobie a to obdobie vojenského sporu medzi Ruskom a Ukrajinou, ale 
pevne verím, že kompetentní a mocní tohto sveta ukončia tento spor mierovým riešením. Uvidíme aký  bude mať tento 
spor dopady na celú spoločnosť a fungovanie sveta. U nás v obci a na Slovensku je chvalabohu pokoj, nezažívame 
utrpenia vojny, prírodných katastrof, prípadne teroristických útokov, ale život a dianie vo svete aj dnes ukazujú, že 
nevraživosť, neúcta a nenávisť nie sú mŕtve a prejavujú sa v rôznych kútoch sveta. Na dopady takýchto sporov budú 
najviac doplácať občania a už teraz sa to prejavuje vo zvýšených cenách energií, pohonných hmôt, potravín a vlastne 
asi v každej oblasti nášho života. Žiaľ ani politická situácia na Slovensku nie je ideálna, zvyšuje sa napätie a vytráca sa 
vzájomný rešpekt a úcta ale treba veriť, že sa situácia zlepší a upokojí. 

Čo sa týka činnosti v našej obci - pracovníčky obecného úradu vybavovali agendu v zmysle náplne práce, 
vykonali sme inventarizáciu majetku, ročné vyúčtovanie poplatkov za odpad, ročné vyúčtovanie energií a nájmov v zmysle 
nájomných zmlúv, účtovnú závierku, rôzne požadované štatistiky, ako aj rozbor hospodárenia k 31.12.2021, z ktorého 
opätovne vyplýva kladné hospodárenie obce (+186 tis.€). Zvládli sme aj prechod na množstvový zber komunálneho 
odpadu v zmysle schváleného VZN č.3/2021. Počas mesiaca január, kedy sa občania mali povinnosť prihlásiť 
k množstvovému zberu si niekoľko občanov zamenilo veľkú 240l nádobu za menšiu 120l, ale aj opačne. Od februára začal 
fungovať množstvový zber odpadov a na základe prvých dvoch vývozov môžeme konštatovať, že množstvový zber 
odpadov má svoj význam, nakoľko pri vývoze dňa 10.2. bolo vyložených, označený a následne vyvezených 148 ks 
smetných nádob z celkového počtu 534 prihlásených. Dnešný zber 24.2. bolo spolu vyvezených 310 smetných nádob. Už 
tieto čísla naznačujú, že občania si dávajú vyvážať smetnú nádobu podľa svojej potreby, viac sa separuje a tým pádom 
končí menšie množstvo komunálneho odpadu na skládke a to bolo našim cieľom pri schvaľovaní VZN č.3/2021. Dúfam 
však, že menšie množstvo odpadu v smetných nádobách nebude znamenať vytváranie čiernych skládok po obci, napr. pri 
Váhu. Za týmto účelom sme dali nainštalovať ďalšiu kameru monitorujúcu vjazd do obce a nadjazd ponad železničnú trať 
smerom k Váhu. Keď sme pri odpade, úpravou poplatkov za odpad sa opäť znížil celkový rozdiel medzi príjmami a 
výdavkami, ale aj tak obec stále dotuje nakladenie s odpadom z rozpočtu obce a to vo výške 4,6 tis.€. Čo sa týka 
štatistiky, v našej obci sa za minulý rok vyprodukovalo spolu 752,8 ton odpadu a z toho sa vyseparovalo 313,5 ton odpadu 
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a s potešením môžem konštatovať, že v našej obci sa každým rokom zvyšuje aj miera separácie a za minulý rok 
predstavuje 41,64 %. Keďže sme tento rok začali s novým systémom zberu, samozrejme monitorujeme a priebežne 
budeme analyzovať dopady množstvového zberu na celkovú cenu za odvoz a likvidáciu odpadu v našej obci. V plnej 
prevádzke je aj obecná pálenica a k dnešnému dňu bolo od novembra zákazníkom vypálených viac ako 14 tis.litrov verím, 
že kvalitného destilátu. Celú prevádzku a aj ekonomiku si riešime vlastnými pracovníkmi, za čo im patrí moja vďaka. 
Úlohou tejto prevádzky je poskytovať kvalitné služby našim zákazníkom a zachovanie tradície pestovateľského pálenia 
v obci. Podarilo sa nám aj zabezpečiť rozbor a povolenie z Ústredného kontrolného a skúšobného ústavu 
pôdohospodárskeho na používanie sekundárneho zdroja živín – výpalkov na poľnohospodársku pôdu, nakoľko vývoz 
výpalkov na Bioplynovú stanicu do Horoviec je finančné nákladný. Za týmto účelom a za účelom poskytovania služby 
vývozu obsahu žúmp našim občanom sme zakúpili fekálny príves za traktor s objemom 8 m3 a dĺžkou hadíc 20 m. 
Uzatvorili sme zmluvu na vývoz s PVS a.s. a od tohto týždňa môžeme takýto odpad vyvážať na ČOV do Považskej 
Bystrice. Stále ešte nie je ukončený projekt rekonštrukcie MŠ a OÚ, teda po administratívnej stránke a chýba nám po viac 
ako roku ešte refundácia poslednej žiadosti o platbu. Máme schválený rozpočet na rok 2021, na základe ktorého by sme 
mali zrealizovať ďalšie naplánované projekty, opravy a investície. Preto pripravujeme verejné obstarávanie na 
rekonštrukciu verejného osvetlenia ako aj vypracovanie projektu rozšírenia inžinierskych sietí v obci a smerom na Dolinu. 
Niekoľko stretnutí sme mali aj k Doplnku č.2 k územnému plánu, ktorý sa už finalizuje a kde chceme podať žiadosť 
o dotáciu na Ministerstvo dopravy SR. Okrem schválených prác sa budeme naďalej usilovať o získanie dotácie aj na iné 
projekty v zmysle aktuálne vypísaných výziev. Na zimu sme sa dobre pripravili a zimnú údržbu vykonávame výlučne 
obecnou technikou a našimi zamestnancami. Pripravili sme sa aj na spustenie a prevádzku lyžiarskeho vleku, za čo patrí 
vďaka niektorým poslancom OZ, ale napriek tomu, že aj niekoľkokrát nasnežilo nebolo to také intenzívne a kvalitné aby 
nám to umožnilo spustiť lyžiarsky vlek.  Vlastnými pracovníkmi sme upratovali aj vnútorné priestory obecných objektov. 
Vykonali sme tiež revíziu a údržbu kotolní a čistenie komínov. Pomocou vysokozdvižnej plošiny sme demontovali 
vianočnú výzdobu v obci, orezali vysoké stromy v areáli MŠ a stále opravujeme aj poruchy verejného osvetlenia, 
miestneho rozhlasu a vykonávame aj pravidelný mesačný vrecový zber separovaného odpadu. Tento mesiac zasahovali 
aj členovia nášho DHZ pri dvoch požiaroch v obcí a to požiar komína a udiarne, chvalabohu zásah bol rýchly a nedošlo 
k väčším škodám.  Na obec boli doručené aj žiadostí občanov a organizácií, ktoré boli súčasťou podkladov na dnešné 
rokovanie OZ. Zasadala k nim aj stavebná a finančná komisia a budeme ich riešiť v samostatnom bode dnešného 
rokovania. 

Až na niekoľko výnimiek vyučovanie v MŠ a ZŠ prebieha prezenčne. Niektoré triedy museli byť z dôvodu 
karantény zatvorené, ale dúfajme že covidové problémy pominú a vyučovať sa bude už len prezenčne. Na zníženie 
rizika nákazy sme svojich zamestnancov pravidelne testovali, zabezpečili sme profesionálnu dezinfekciu všetkých 
priestorov MŠ a OÚ a tiež sme do tried zakúpili germicídne žiariče. Dva týždne sme z dôvodu karantény mali mimo 
prevádzku aj školskú kuchyňu a jedáleň a na tento čas sme zabezpečili stravu pre deti zo ZŠ v Považskej Teplej, za čo 
im patrí vďaka, lebo inak by sme museli zatvoriť aj MŠ. Z dôvodu častejšej výmeny bielizne sme do MŠ zakúpili sušičku 
bielizne a v zmysle rozpočtu plánujeme vybudovať vstavanú skriňu a zabezpečiť interaktívnu tabuľu. ZŠ bola tiež 
úspešná v dvoch projektoch – podarilo sa jej získať dotáciu v doučovacom programe „Spolu múdrejší“ a tiež dotáciu na 
technické vyučovanie v dielňach. Všetky plánované a tradičné podujatia alebo školenia boli zrušené alebo sa konajú 
elektronicky, ale pevne verím, že sa to čoskoro zmení a budeme si môcť užívať život tak ako predtým. Najnovšie 
uvoľňovanie opatrení nám umožní organizovať niektoré tradičné podujatia – najbližšie to bude v nedeľu 27.2. od 13,00 
hod. fašiangový sprievod našou obcou. 

Máme za sebou toho dosť a určite chceme pokračovať v prácach v zmysle schváleného rozpočtu a plnení úloh 
prijatých obecným zastupiteľstvom tak, aby sme svojou činnosťou prispeli k rozvoju našej obce. Onedlho k nám príde 
jar, príroda sa začne prebúdzať a začnú prípravy na tradičné jarné práce, preto všetkým prajem príjemné jarné dni plné 
zdravia, pokoja, lásky a dobrej nálady. 
  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 3/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  6 Za : 6 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 5 /  Odpadové hospodárstvo obce za rok 2021 
Správu o odpadovom hospodárstve predniesol starosta Miroslav Kremeň. Informoval poslancov o nákladoch a príjmoch 
za  odpady v obci. Na základe úpravy poplatku za odpad VZN č.4/2019 sa opäť podarilo znížiť doplatok obce na 
odpadové hospodárstva za rok 2021 (v roku 2020 bol rozdiel medzi príjmami a výdavkami -8 572,20 € a za minulý rok sa 
znížil na -4654,33 €). Z uvedeného vyplýva, že obec stále dopláca na odpad, ale  už to nie je také vysoké číslo. Uvidíme 
aký bude výsledok za rok 2022, keďže sme od 1.1.2022 prešli na množstvový zber odpadov a nový spôsob vyberania 
poplatkov. V priloženom prehľade sú podrobne uvedené celkové množstvá a druhy odpadov a všetky príjmy a výdavky 
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súvisiace s odpadom. Uvádzam ešte informáciu, že miera separácie za minulý rok je v našej obci 41,64% čím sme sa 
Počas prerokovania tohto bodu prišla na OZ aj  poslankyňa Soňa Jantošová.  
Diskusia : 
- Ing. Kretík – Vysoký nárast oproti minulému roku bol v biologicky rozložiteľnom odpade. Je najvyšší čas zaoberať sa    
vybudovaním vlastnej kompostárne. Dať si úlohu a nájsť vhodný pozemok. Do úvahy by pripadali lokality za novým 
železničným   nadjazdom alebo nad cintorínom.  
- starosta – na projekt kompostárne sme schválili na rok 2022 aj finančné prostriedky, ale problem je nájsť vhodnu 
lokalitu. Za novým nadjazdom nám to nepovolili ŽSR nakoľko tam majú svoje siete. Nad cintorínom máme aj projekt ale 
tam je málo miesta. Najvhodnejšie by to bolo oproti zbernému dvoru ale tam má zas problém OÚ odbor ŽP nakoľko je 
tam vodný tok a je podmienkou vzduialenosť 50 m od vodného toku. 
- Ing.  Ďurkech – vypracovať v exeli tabuľku a sledovať podľa rokov náklady a výnosy 
- starosta informoval o možnosti využitia obecného fekálu  pre našich občanov 
  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 4/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 6 / Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2021 – rozpočtové opatrenia 
Rozpočtové opatrenia boli súčasťou materiálov na rokovanie OZ. RO starostu obce za rok 2021 súvisia hlavne so   
zverejnenou úpravou funkčnej klasifikácie výdavkov v súvislosti s ochorením COVID-19, výdavkami na ZŠ a ŠKD, 
použitím transferu pre matriku a   ostatnými drobnými úpravami rozpočtu.  
- Ing. Kretík - komisia pre financie, obecný majetok a rozvoj odporúča opatrenia vziať na vedomie. 
Diskusia: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 5/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 7/ Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2022  – rozpočtové opatrenia 
Rozpočtové opatrenia boli súčasťou materiálov na rokovanie OZ. RO 1 a 2/2022 starostu obce  súvisia s bežnými 
úpravami rozpočtu,  RO č.I./2022 zapojenie zostatku v sume 19 824,31 eur pálenice a rozúčtovanie na bežné výdavky 
pálenice.  
-Ing. Kretík – komisia pre financie, obecný majetok a rozvoj odporúča opatrenia schváliť a vziať ich na vedomie 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 6/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 8/ Rozbor hospodárenia obce k 31.12.2021 
Rozbor hospodárenia prezentoval starosta obce a z rozboru je zrejmé kladné hospodárenie obce za rok 2021 
s očakávaným prebytkom v sume 186 657,75 eur. Z prdepokladaného prebytkku sa budú vylučovať učelovo viazané 
financie na stravu, pálenicu, matriku a pod. v hodnote cca 36 tis.€. Napriek ťažkému roku hospodárenie obce dopadlo 
uspokojivo a uvidíme čo nás čaká v tomto roku hlavne čo sa týka financií od štátu z podielových daní FO.  
-Ing. Kretík - komisia pre financie, obecný majetok a rozvoj odporúča rozbor hospodárenia vziať na vedomie. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 7/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 9/ Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena v prospech Stredoslovenskej distribučnej, a.s. pre 
potreby realizácie stavby: ,,14631 Plevník-Drienové – Pri železnice – rozšírenie NNS" 
Starosta informoval o  doručení žiadosti SSD a.s. v zastúpení Enerline s.r.o. na zriadenie vecného bremena v prospech 
Stredoslovenskej distribučnej, a.s. pre potreby realizácie stavby „14631 Plevník-Drienové – Pri železnici,  rozšírenie 
NNK“ (Rajčula – smerom k RD p.Kopačku ml.) na časti pozemkov KN-E č.9000/116 ostatná plocha, LV 1294, (výmera 
obmedzenia 10 m2) a KN-C 347/34 ostatná plocha, LV 629 (výmera obmedzenia 100 m2, teda v predpokladanej 
celkovej výmere 110 m2 v  zmysle projektovej dokumentácie vypracovanej spoločnosťou Enerline, s.r.o. P.Bystrica. 
Skutočný rozsah vecného bremena bude vymedzený po realizácii stavby porealizačným geometrickým plánom. Takto 
sme doteraz riešili všetky rozširovania sietí SSD a.s.   
-Ing. Ďurkech – či je vypracovaná PD k projektu 
- starosta – áno projekt bol súčasťou žiadosti. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 8/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 10/ Správa o výsledku inventarizácie majetku a záväzkov obce k 31.12.2021 
Starosta oboznámil poslancov o výsledku vykonanej fyzickej a dokladovej invenzarizácie majetku, záväzkov 
a pohľadávok  obce k 31.12.2021. Správa zohľadňuje aktuálny stav majetku a záväzkov obce.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 9/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 11/ Správa hlavného kontrolóra o výsledku vykonaných kontrolách a kontrolnej činnosti za rok 2021 
Správy predniesol hlavný kontrolór obce Ing. Milan Kremeň a boli súčasťou materiálov na rokovanie OZ. Skonštatoval, 
že na základe vykonávaných kontrol nezistil žiadne nezrovnalosti a chyby. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 10/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 12/  Rôzne 

 Starosta tiež informoval OZ o pripravovaných projektoch a realizácii na najbližšie obdobie a to nasledovne : 
- dokončiť administratívne projekt rekonštrukcie MŠ a OÚ, 
- kamerový systém v obci – dobudovať, 
- kanalizácia v obci – doprojektovať nové lokality, verejné obstarávanie, 
- rekonštrukcia verejného osvetlenia v obci – príprava verejného obstarávania, 
-   doplnok  č.2  k Územnému plánu obce – podanie žiadosti na Ministerstvo dopravy SR, 
-   projekt Jednota – prebiehajú rokovania o možnosti financovania projektu, 
-  oprava oceľového mostu ponad Drienovku pri RD Milana Kušniera – jedná a o havarijný stav, stavebná komisia 

po obhliadke navrhuje jeho opravu, 
- zvážiť možnosť dokončenie oplotenia cintorína a chodníka (tiež odporúčanie stavebnej komisie) 
 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 11/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 12/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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 Ing.Mária Lušnáková – listom informuje o zámere opravy strechy spoločného objektu č.253 a 254 (Hostinec u Stana 
-Jurišov dom) Zároveň žiada o odpredaj podkrovnej časti obecného objektu. Uvedenú žiadosť prerokovala dňa 
17.2.2022 aj stavebná komisia, s odporúčaním opravy aj našej časti strechy a zamietnutím jej žiadosti na kúpu 
podkrovnej časti objektu 254 vo vlastníctve obce. Ing.Lušnáková predložila aj CP na opravu našej časti strechy, ale 
OZ odporúča dať vypracovať aj ďalšie cenové ponuky. 
  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 13/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Po dvoch rokoch budú dňa 26.5.cez našu obec prechádzať opäť cyklisti podujatia „Od Tatier k Dunaju aj napriek 
skleróze multiplex“. Poslanci sa zhodli na rovnakej podpore tohto podujatia ako po minulé roky.  

  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 14/2022 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Na obec boli doručené aj dve žiadosti neverejných poskytovateľov sociálnych služieb o finančný príspevok na 
prevádzku poskytovanej sociálnej služby podľa § 75 ods. 1-5 a 11 zákona č. 448/2008. Zatiaľ sme dostali žiadosti na 
štyroch našich občanov, ktorí sú umiestnení v takýchto zariadeniach. Ešte uvidíme ako sa situácia vyvinie, riešime to 
so ZMOSom a sociálnou pracovníčkou spoločnej úradovne, ale podľa tohto zákona bude našou povinnosťou 
prispievať im mesačne na každého občana našej obce, čo bude naviac nákladom oproti schválenému rozpočtu.  

 
 
K bodu 13/   Diskusia 
- p. Michal Urík – veliteľ DHZ informoval o zlej situácii v obci po silných dažďoch, najhorší stav je pri pani Kanderovej, 

kde je na jej moste malý priepust a blato a voda tečie po ceste smerom do obce a taktiež pri cintoríne, 
- p. Peter Valient – žiada OZ, aby dali súhlas na prenájom traktobagra a porobili tak najnutnejšie  protipovodňové 

opatrenia, aby sa predchádzalo následným vzniknutým škodám, 
- p. Valient – ďalej treba vyriešiť sirénu, nakoľko máme novú hasičskú zbrojnicu a siréna ostala na starej, taktiež treba 

premiestniť sušiak na hadice, 
- starosta a OZ – súhlasí a ďakuje celému hasičskému zboru  za  aktívny prístup a pomoc či už pri požiaroch, 

testovaní, dezinfekcii verejných priestoroch alebo upratovaní znečistených ciest ,  
- p. Kretík – treba osloviť aj mládež a vychovať si tak aj nových členov, 
- p. Muráňová – informovala o pláne kultúrnej komisie na rok 2022 a najbližšom sobotňajšom fašiangovom sprievode, 
- p. Muráňová – ďalej treba zabezpečiť na Dni obce nejakého hlavného  hosťa , aby sme pripravili program,  
- poslanci navrhujú osloviť Simu Martausovú, Peter Bič Projekt, Hrdza a Polemic – zabezpečí Muráňová, 
- starosta – informoval o plánovanom Jozefovskom výstupe dňa 19.3.2022, ktorí organizujú turisti, 
- p. Smatana – či sa neplánuje preložiť vlek, nakoľko je na súkromných pozemkoch. 
 
K bodu 14/ Záver 
Starosta  poďakoval prítomným za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva o 20,00 hod. ukončil. 
 
 
 
Overovatelia :     Juraj Urík  ............................................ 

 

                           Milan Kušnier         ............................................  

   

Starosta obce:     Miroslav Kremeň             ............................................ 

 

Zapísala: Mária Nemčíková               ........................................... 

 

 


